
Stretnutie Koordinačnej rady, 8. apríla 2014 
 
Prítomní: Beata Puobišová, Eva Ščepková, Marek Štrajánek, Miroslav Šimkovič, 
Daniela Haragová, Csilla Droppová 
 
Hostia: Elena Kačaliaková, Janka Leitnerová, Miroslav Chovan, Matej Kapusta, 
Alžbeta Brozmanová – Gregorová, Stanka Miková, Vladimír Pirošík 
 
Program: 
1. Spomenúť v tematických skupinách: 

a. Dať si pozor na to, aby bolo podujatie realizovateľné – napr. aby  sa 
podujatie, aktivita konala na území, ktoré patrí mestu. (Toto sme sa 
nakoniec uzhodli, že bude úlohou KooR zistiť a prehodnotiť až po 
odovzdaní projektov.) 

2. Po odovzdaní projektov (15. 4.): 
a. Podľa tém projektov budú za mesto určené zodpovedné osoby. 
b. Miroslav Šimkovič vypýta od Mestského úradu všetky projekty (od 

pána Jakubca). 
c. 17. 4. o 16:00 sa Koordinačná rada stretne a rozdelí si projekty podľa 

tém, ktorým sa venujú. Miroslav Šimkovič rezervuje miestnosť na 
Mestskom úrade. 

d. Po prečítaní projektu spíše člen KooR (ktorému bol daný projekt 
pridelený) poznámky, napr. ak treba dopracovať nejakú časť, prezistiť 
informácie na Mestskom úrade. Osloví osobu, ktorá projekt podala, s 
výzvou na doplnenie informácii. Otázky/doplňujúce informácie, ktoré 
sa týkajú priamo Mestského úradu pošle osobe, ktorá zosumarizuje 
tieto otázky a pošle ich pánovi Jakubcovi. 

e. Budú prebiehať individuálne konzultácie.  
f. KooR PR BB zorganizuje stretnutie pre verejnosť. Na tomto stretnutí 

by sa mala prediskutovať forma a možnosti spolupráce s Mestom pri 
realizovaní projektov PR BB. Na toto stretnutie budú pozvaní okrem 
predkladateľov projektov aj zástupcovia OZ Utopia a kompetentní 
zástupcovia Mesta. 

3. Najneskôr 12. 5. by mali ísť na web informácie o podaných projektoch. 
4. Trvalá udržateľnosť projektov: realizátor nemusí v projekte riešiť, kto sa 

bude starať napr. o vyrobené lavičky do parku, pretože budú majetkom 
mesta a ono bude za to zodpovedné. 

5. Požiadavka na Mestský úrad, aby pán Jakubek zabezpečil včas kvalifikované a 
zodpovedné zastúpenie na 2. verejnom fóre, pretože z pracovných dôvodov 
sa ho nebude môcť zúčastniť. 

6. Pán Pirošík informoval o možnosti využiť smsky na informovanie občanov: 
1) o termíne na podávanie projektov 2) o konaní 2. verejného fóra (úloha pre 
pána Pirošíka) 

7. A pripomenul možnosť vytlačiť a rozniesť plagáty (pozvánku na 2. verejné 
fórum - podklady je potrebné zaslať pánovi Jakubcovi okolo 7. 5.) a mať 
článok v májových Radničných novinách (zodpovedná Eva Ščepková). 



8. Pán Pirošík informoval aj o možnosti mať otázku, týkajúcu sa 

participatívneho rozpočtu, v mikroreferende pre banskobystričanov. KooR 

túto možnosť nevyužije, pretože informovanosť o participatívnom rozpočte 

nie je taká vysoká u občanov, aby vedeli zhodnotiť a odpovedať na otázku. 

9. KooR by mala požiadať p. Farkašovú z Mestského úradu o zdôvodnenie 

nezaslania odpovedí na otázky KooR ohľadne PR.  

10. Postupne sa zbierajú podnety, ako bude potrebné upraviť štatút do budúceho 
ročníka PR. Bude potrebné samostatné stretnutie k tomuto bodu. 

11. Podľa štatútu je potrebné, aby KooR mala predsedu. 
12. Osloviť pani Bernátovú s prosbou, či by KooR nepomohla navrhnúť a správne 

nastaviť hlasovací poriadok. 
13. Pani Puobišová rozniesla po meste 70 plagátov o PR – na SŠ, fakultách VŠ, 

CVČ. Zisťovala aj, či mladí ľudia o PR vedia, ale bohužiaľ informovanosť 
mladých nie je taká vysoká, ako by bolo žiaduce. 

14. Pani Kačaliaková a Leitnerová informovali o pripravovanom projekte 
Občianskych novín, do ktorých by prispievali priamo občania. Mohol by to 
byť jeden z hlavných kanálov ako informovať o PR. 

 
 
Zapísala: Eva Ščepková 


